



KIDANE YEMANE <kidane.yemane74@gmail.com>

Creator God Atum Ra has confirmed my warning of the mega solar storm with the earthquakes from a depth of 609.50 km with a magnitude of 6.5 in Brazil!

1 Nachricht

KIDANE YEMANE <kidane.yemane74@gmail.com>

28. Januar 2024 um 16:32

An: BBB <bbb@um.dk>, Jon Clarke <jon@theolivepress.es>, KHALAFM@unhcr.org, Kontakt@zeit.de, Leserservice Berliner Verlag <leserservice@berlinerverlag.com>, News <news@connexionfrance.com>, SUDKH@unhcr.org, advertise@dailypakistan.com.pk, amalango1@gmail.com, anna.agebjorn@thelocal.com, anneje@um.dk, araya.rebecca@gmail.com, ats@ats-group.net, barrosbebiano@yahoo.com, ben@francetoday.com, bmda@menara.ma, businessnews@chicagotribune.com, cad@noticiasdenavarra.com, catalin.alistari@business-review.eu, cavuto@foxnews.com, chamcom@cc.lu, contact@lasodav.sn, contact@selectps.com, contact@proshareng.com, custserv@nationalpost.com, desk@breakingnews.ie, ebr.magazine@gmail.com, edda.probst@soeder.de, editor@dutchnews.nl, editor@sloveniatimes.com, erst@erst.dk, feedback@businesstimes.co.zw, gdpr.pet@eu.spectrumbrands.com, general@arabnews.com, george.moise@business-review.eu, hatimelias67@gmail.com, helpdesk@businesslive.co.za, iman.atabani.58@gmail.com, info@post.ch, info@dailypakistan.com.pk, info@ifpnews.com, info@stern.de, info@die-norddeutsche.de, info@businessworldng.com, info@rttv.ru, info@allafrica.com, info@chambers.lt, info@sloveniatimes.com, info@news.belgium.be, info@bild.de, katherine@thedanielislandnews.com, klawer@um.dk, Kooperation@belmedia.ch, letters@theaustralian.com.au, letters@washpost.com, letters@suntimes.com, marketing@championethiopia.com, mosnfat.sd@hotmail.com, news@abccolumbia.com, news@ctv.ca, news@kyivpost.com, newswatch@bbc.co.uk, nytnews@nytimes.com, openforum@denverpost.com, post@patentstyret.no, post@pragerzeitung.cz, postmottak@smk.dep.no, postmottak@fin.dep.no, rcabello@indecopi.gob.pe, redaccionweb@ambito.com.ar, redaktion@sueddeutsche.de, rubrica.lettere@repubblica.it, sales@finanzen.net, service@nzz.ch, spiegel@spiegel.de, supplierinvoice@business-sweden.se, support@businessdaynigeria.zendesk.com, team@businessinsider.co.za, tellus@thetimes.co.za, tina.flem@ntb.no, tips@nypost.com, verlag@holderstock-media.de, verlag@wmggruppe.de, voicers@nydailynews.com, wsjcontact@wsj.com, rostelecom@rt.ru, pr@rt.ru, info@amcham.com.al, alqi.kociko@albaniandailynews.com, contact@algeriainvest.com, dg-onda@onda.dz, h.bouzidi@onda.dz, barros.licenca@mcta.gov.ao, Pablo.MAZARRASA-RODRIGUEZ@eeas.europa.eu, abipco@ab.gov.ag, ricki.camacho@ab.gov.ag, info@abdbank.com, int@aipa.am, armpat@aipa.am, secretariat@petekamutner.am, info@3ecpa.com, kamil.valiyev@dentons.com, gdo@bna.gov.bh, gdnnews@gdnmedia.bh, oped.tbs@gmail.com, reporting@thedailystar.net, tajdin@thedailystar.net, fexpress68@gmail.com, info@pressoffice.gov.bz, info@belizetourismboard.org, aballoeugene@yahoo.fr, info@finances.bj, RR-BEN@imf.org, rmeyer@royalgazette.com, info@bernews.com, commercelapaz@state.gov, enquiries@chandrawatpartners.com, knowhowbih@ebrd.com, publicrelations@bb.org.bw, bbfrancistown@bb.org.bw, commissioner@bvifsc.vg, bvifinance@webershandwick.com, amsolega@yahoo.fr, office.burkinafaso@unido.org, giz-burkina@giz.de, info@opengovpartnership.org, Dinah.mcdougall@trade.gov, lisa.foss@trade.gov, Isabel.valenzuela@trade.gov, Marcelo.orellana@trade.gov, Macarena.marin@trade.gov, lbresky@inapi.cl, inapi@inapi.cl, david@ticotimes.net, info@unem.edu, info@unem.edu.pl, info@buridaci.com, assistdg@buridaci.com, giz-cote-ivoire@giz.de, joerg.maxin@giz.de, office.cotedivoire@unido.org, news@dominicanewsonline.com, registrarofcompanies@dominica.gov.dm, cipoclerk@dominica.gov.dm, hassan_daher2000@hotmail.fr, odda260416@gmail.com, diriehdris@yahoo.fr, artem.kovalev@hilti.com, ZarateSC@state.gov, TinajeroSV@state.gov, MeitznerBJ@state.gov, info@just.ee, anuj@feedspot.com, info@advapay.eu, news@fijilive.com, editor@islandsbusiness.com, manager@fijichamber.com, info@businesswire.com, ohebga@worldbank.org, gabonalert@worldbank.org, info@giapa.gm, colleyabdoulie@yahoo.com, info@moj.gov.gm, jcuellar@georgia.org, info@modernghana.com, info@businessghana.com, Office.Accra@trade.gov, business.licensing@gibraltar.gov.gi, info@gibraltarbc.com, info@gibraltarchamberofcommerce.com, gbnnews@spiceisle.com, isha.abraham@gov.gd, hkaamon@yahoo.fr, info@apngbc.org.au, giz-sierra-leone@giz.de, filipeguilhermel@hotmail.com, ysantos@ecowas.int, RR-GNB@imf.org, haitiantimes99@gmail.com, Amb.washington@diplomatie.ht, acastro@hondurasnews.com, businessconference@charltonmediamail.com, news@am730.com.hk, corporatesub@scmp.com, info@hhex.com.hk, letters@jordannews.jo, info@visitjordan.com, director.g@nl.gov.jo, nl@nl.gov.jo, enaam.mutawe@nl.gov.jo, editor@jordantimes.com, nickywatson@caymannewsservice.com, cicbd@gov.ky, angela.piercy@gov.ky, donna.bush@gov.ky, aliya.dunstan@gov.ky, editor@cambodiadaily.com, hello@kiripost.com, info@ibccambodia.com, eugenebapdom@yahoo.fr, giz-kamerun@giz.de, inter@patent.kg, kanc@adilet.gov.kz, kazakhstan-wipo@adilet.gov.kz, info@astanatimes.com, giz-kasachstan@giz.de, contact@leinonen.kz, info@airmes.pro, office@thekatzgroup.com, BrazzavillePolEcon@state.gov, emmanuel.beaudet@hilti.com, ministerecart@gmail.com, moyamajoe@gmail.com, giz-kongo-rdc@giz.de, jarallah@arabtimesonline.com, circulation@kuwaittimes.com, La_oso_rep@jica.go.jp, webmastervientiane@state.gov, infolaos@usaid.gov, pasts@km.gov.lv, pasts@lrpv.gov.lv, Monrovia-Commerce@state.gov, SheriffAM@state.gov, kamaraif@state.gov, Info@thenewdawnliberia.com, Editor@libya-businessnews.com, s_zaptia@hotmail.com, admin@macaubusiness.com, jreis@macaubusiness.com, Advertise@freemalaysiatoday.com, brian@thestar.com.my, estherng@thestar.com.my, sgchris@thestar.com.my, jagdev@thestar.com.my, business@1500help.mv, info@mbb.org.mt, onenews@onenews.com.mt, pcocks@mediatoday.com.mt, info@businessmauritius.org, comd@govmu.org, ct-contact@uptevia.com, editor@monacolife.net, Advertising@monacolife.net, dg.inicc@tv cabo.co.mz, jermaine@namibian.com.na, newsdesk@thebrief.com.na, info@nepalcopyright.gov.np, updawadi@hotmail.com, info@nepalpress.com, giz-

niger@giz.de, giz-nordmazedonien@giz.de, info@ominvest.net, contact@fm.gov.om, hana.almaani@ominvest.net, Timothy.Cannon@trade.gov, Jeane.Zuniga@trade.gov, Diana.Lozano@trade.gov, info@pngbusinessnews.com, diego.troche@intergest.com, info.paraguay@intergest.com, admin@businessnews.com.ph, online@bworldonline.com, apostila@justice.gov.md, giz-ruanda@giz.de, rliroga@gmail.com, Customerservices@solomonstar.com.sb, jamalanga@gmail.com, pro@pacra.org.zm, w.banda@pacra.org.zm, info@mpe.gov.ws, frontdesk@outlooknewspapers.com, silvia.rossi.ubm@pa.sm, mu_falcon_insurance_administration@pwc.com, Laptopscheme@gov.sc, info@gov.kn, Advertise@sknnews.com, office@investstkitts.kn, stluciatimes@gmail.com, accounts@stluciatimes.com, kencod72@yahoo.com, kenneth.codrington@gov.sr, info.bie2021@gmail.com, surinameBusinessInfo@state.gov, akmal.olimshoev85@mail.ru, dushanbe@ecovis.com, news.contact@oecd.org, support@tz.nationmedia.com, ceo@cosota.go.tz, info@cosota.go.tz, cosotatanzania@gmail.com, matangi@matangitonga.to, info@nztbc.org.nz, news@dailypost.vu, byosef@vanuatu.gov.vu, reception@vcci.com.vu, financemail@bahamas.gov.bs, mofgeneral@bahamas.gov.bs, minagriculturemarine@bahamas.gov.bs, info@meidastouch.com, tips@cnn.com, NBCNewsMediaRelations@nbcuni.com, news.tips@abc.com

Dear Mr. Former President Trump, Mr. Elon Musk, and Mr. Nazi Big Boss Karlheinz Kögel,

I understand your despair, but your goals will not save us from the impending supervolcanoes that will completely wipe out our human species. Unfortunately, while I can in no way ease your fascist pain with this message, because as a Negro I am the Bitcoin magician and sole owner of the solutions for the gravity generating machine and self-charging battery, I can at least console you with the fact that as soon as I have found a cooperation partner, you will gain a lot of money. Your fight against me is also a fight against the creator god Atum Ra. As you yourselves know, He has no regard for any of you, no matter what religion you belong to, if you try to sabotage His mission to me. That is why He responded to my last message to the Bitcoin diplomat and confirmed it with the 6.5 magnitude, 610 km deep earthquake in Brazil (https://youtube.com/clip/UgkxvK3jhYgeUzPs3-jw5iLFz5fnY_e9jRmx?si=Se-CZxuXhxPYIdvl), so that you know that He can also manipulate the Earth's electromagnetic protection against the mega solar storm and shorten the time of the impending super volcano.

Mars and the Moon have nothing to do with my divine mission, because my divine mission is primarily to create the gravity generating machine. It is great what you have achieved on Mars so far, but it is a hostile place for mankind to establish a colony. Apart from the alien gravity, the atmosphere on Mars consists of 99% CO₂. That's why I wrote at the outset that I could enable you to reach Mars with the gravity generation machine without damaging your health (bone loss), but that would be the end of my work, because I don't want to be responsible for sending astronauts to the hostile planet. However, you will only receive more information about life in the future from me as soon as a cooperation with me has been approved.

To endanger the lives of billions of people because of your racist attitude shows that you either misunderstand the commandments of your religions, that you do not know them at all, or that you disregard them. Only together can we save our human species. I only have complementary future technologies that are alien to you, but enrich your previous results. If you fight me, then you are also fighting your own children, your children's children, and those who follow, just because I am an Eritrean magician. However, if you prefer the terrible natural disasters rather than letting me fulfill my mission of God, then you just have to continue.

Sincerely

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>
<https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/>
<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk>

The government hackers are by no means the true Bitcoin magician Ptah Kidane!

Dear Bitcoin Diplomats,

unfortunately there are hackers who intercept my privately sent advice and send it to you manipulated via X or Facebook, as if I had advised you to start.

However, I have not done that at all, because I have closed the happiness portal in such a way that any fraud to deceive me is rewarded with natural disasters. At the moment, the mega solar storm is your biggest problem, which you are feeding by falling for the scams. I have advised you to check my website to see if the new winning numbers are on there, because then it would mean that the lucky portal is open.

There is one thing that no one can copy, and that is to establish metaphysical contact with the creator god Atum Ra in order to open the portal of luck. However, he will only open it for me if I work on His mission with the gravity generation machine. Since only I have the solution for it, only I can tell you whether I have found a cooperation partner so that we can play our game.

Currently Donald Trump is trying to copy me, who is trying to deceive you with the messages I sent, and is trying to support Elon Musk. However, the signs look bad for both of them because they are acting out of greed. Above all, they

want to prevent Donald Trump from losing the election in order to escape my Bob Marley prophecy, which was sent by God himself.

The happiness portal will remain closed until you hear something new from me personally. However, to be on the safe side, check my website from time to time to see if I have entered the winning formula. If there is nothing new, then the happiness portal will remain closed.

Cheating God is a serious sin that will be punished with the Mega Solar Storm.

Yours sincerely

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk>

Schöpfergott Atum Ra hat meine Warnung vor den Mega Sonnensturm mit den Erdbeben aus der 609.50 km Tiefe mit der Stärke 6.5 in Brasilien bestätigt!

Sehr geehrte Herr Ex Präsident Trump, Herr Elon Musk, und Herr Nazi Big Boss Karlheinz Kögel,

für Eure Verzweiflung habe ich zwar ein Verständnis, jedoch bringen Eure Ziele keine Rettung vor der bevorstehenden Supervulkane, die unserer menschlichen Spezies komplett auslöschen werden. Leider kann ich mit dieser Nachricht zwar keinesfalls Euer faschistischen Schmerz lindern, weil ich als ein Neger der Bitcoin Magier und alleinige Besitzer der Lösungen für die Gravitätserzeugungsmaschine und selbstladenden Akku bin, jedoch kann ich Euch zumindest damit trösten, sobald ich einen Kooperationspartner gefunden habe, Ihr sehr viel Geld dazu gewinnen werdet. Euer Kampf gegen mich, ist zugleich der Kampf gegen den Schöpfergott Atum Ra. Wie Ihr selbst wisst, nimmt Er keine Rücksicht auf keinen von Euch, ganz gleich welcher Religion Ihr angehört, wenn Ihr Seine an mich beauftragte Mission zu sabotieren versucht. Darum hat Er auf meiner letzten Nachricht an den Bitcoin Diplomaten reagiert, und sie mit dem Erdbeben der Stärke 6.5 und Tiefe 610 km in Brasilien (https://youtube.com/clip/UgkxvK3jhYgeUzPs3-jw5iLFz5fnY_e9jRmx?si=Se-CZxuXhxPYIdvl) bestätigt, damit Ihr wisst, dass Er ebenfalls den Elektromagnetischen Schutz der Erde gegen den Mega Sonnensturm manipulieren kann, und die Zeit des bevorstehenden Supervulkans verkürzen kann.

Der Mars und Mond haben nichts mit meiner göttlichen Mission zu tun, weil mein Gottesauftrag vorrangig ist die Gravitätserzeugungsmaschine herzustellen. Es ist zwar toll, was Ihr bisher auf den Mars erreicht habt, jedoch ist Er ein lebensfeindlicher Ort für die Menschheit, dort eine Kolonie zu gründen. Abgesehen von der fremden Schwerkraft, besteht die Luftatmosphäre auf den Mars zu 99% aus CO2. Darum habe ich von vornherein damals schon geschrieben, dass ich Euch mit der Gravitätserzeugungsmaschine zwar ermöglichen kann, ohne gesundheitliche Schäden (Knochenschwund) den Mars zu erreichen, jedoch damit wäre meine Arbeit beendet, denn ich möchte keinesfalls für den Versand der Astronauten auf den lebensfeindlichen Planeten verantwortlich sein. Mehr Informationen über das Leben in der Zukunft erhaltet Ihr jedoch erst von mir, sobald eine Kooperation mit mir bewilligt wurde.

Wegen Eurer rassistischen Einstellung das Leben Milliarden Menschen in Gefahr zu bringen, zeigt, dass Ihr die Gebote Eurer Religionen, entweder falsch versteht, Sie keinesfalls kennt, oder Ihr missachtet Sie. Nur gemeinsam können wir, unsere menschlichen Spezies retten. Ich habe lediglich nur ergänzende Zukunftstechnologien, die Euch zwar fremd sind, jedoch Eure bisherigen Ergebnisse bereichern. Wenn Ihr mich bekämpft, dann bekämpft Ihr zugleich auch Eure eigenen Kindern, Kindeskindern, und die danach folgen, nur weil ich ein eritreischer Magier bin. Wenn Euch jedoch lieber die schrecklichen Naturkatastrophen lieber sind, als mich meine Gottes Mission erfüllen zu lassen, dann müsst Ihr nur so weiter machen.

Hochachtungsvoll

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk>

Die Regierungshacker sind keinesfalls der wahre Bitcoin Magier Ptah Kidane!

Sehr geehrte Bitcoin Diplomaten,

leider gibt es Hacker, die meine privat versendete Ratschläge abfangen, und manipuliert über X oder Facebook an Euch versenden, als hätte ich Euch geraten zu starten.

Das habe jedoch keineswegs getan, weil ich das Glückportal so geschlossen habe, dass jeder Betrug mich zu hintergehen mit den Naturkatastrophen belohnt wird. Aktuell ist der Mega Sonnensturm Eure größtes Problem, dem Ihr mit dem reinfallen auf die Betrüge selbst ernährt. Ich habe Euch geraten, auf meiner Website nachzuschauen, ob dort die neuen Gewinnzahlen draufstehen, denn dann hieße es, das Glückportal wäre offen.

Es gibt eine Sache, was keiner kopieren kann, und zwar den metaphysischen Kontakt zu dem Schöpfergott Atum Ra aufzubauen, um das Glückportal zu öffnen. Er macht es mir jedoch nur auf, wenn ich an Seiner Mission mit der Gravitätserzeugungsmaschine arbeite. Da nur ich die Lösung für sie habe, kann nur ich Euch sagen, ob ich Einen Kooperationspartner gefunden habe, damit wir unser Spiel spielen können.

Aktuell versucht mich Donald Trump zu kopieren, der mit meiner versendeten Nachrichten Euch zu täuschen versucht, und dabei versucht Ihn Elon Musk zu unterstützen. Jedoch sehen die Zeichen für die Beiden schlecht aus, weil Sie aus Gier handeln. Vor allem möchten Sie verhindern, dass Donald Trump die Wahl verliert, um meine Bob Marley Prophezeiung zu entkommen, die jedoch vom Gott selbst gesendet wurde.

Das Glückportal bleibt geschlossen, bis Ihr von mir persönlich etwas neues hört. Um Euch jedoch abzusichern, dann schaut hin und wieder auf meiner Webseite, ob ich die Gewinn Formel eingetragen habe. Wenn nichts neues draufsteht, dann bleibt das Glückportal weiterhin geschlossen.

Gott zu betrügen ist eine schwere Sünde, der mit dem Mega Sonnensturm bestraft wird.

Mit freundlichen Grüßen

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk>